
 

 
 

MĚSTO LITOMĚŘICE 
Komise sportu 
 

 
Zápis z jednání komise při Radě města Litoměřice 
__________________________________________________________________ 

 
Konaného 11. 03. 2024 od 16:00 hod. v zasedací místnosti U Štěpána v budově MěÚ 
Litoměřice, Pekařská 2 
 
Přítomni: 
Bc. Robert Mühlfait 
Ing. František Budský, MPA 
Mgr. Václav Červín 
Ing. Jan Fišera, MPA 
Bc. Jiří Háček 
Ing. Jan Hrkal 
Bc. Pavel Koňařík 
Mgr. Klára Moščicová 
Ing. Radim Studený  
 
Omluveni: 
X 
 
Nepřítomni: 
Bc. Ondřej Strnad 
 
Jednání řídil:  
Bc. Robert Mühlfait 
 
Zapisovatel:  
Hana Pospíchalová 
 
Program: 
  

1. Představení nového předsedy komise sportu a nového ředitele PO MSZ 
2. Kontrola plnění zápisu z minulého jednání komise 
3. Koncepce rozvoje sportu v Litoměřicích 
4. Různé 

 
Konec jednání: 17:35 hod. 
 
Termín příštího jednání: 08. 04. 2024 od 16:00 hod. v zasedací místnosti U Štěpána 
v budově MěÚ Litoměřice, Pekařská 2 
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1. Představení nového předsedy komise sportu a nového ředitele PO MSZ 
 
V úvodu jednání informoval Bc. Robert Mühlfait členy komise o jeho jmenování Radou 
města Litoměřice do funkce předsedy komise sportu a představil nového ředitele 
Příspěvkové organizace Městská sportovní zařízení v Litoměřicích Ing. Františka 
Budského, MPA. 
 
 

2. Kontrola plnění zápisu z minulého jednání komise 
 
Na minulém jednání komise byly navrženy výše poskytnutých dotací z Programu 
podpory celoroční činnosti sportovních spolků v Litoměřicích na rok 2024. Návrhy byly 
předloženy na jednání RM a ZM (dle požadované výše dotace) a navržené výše dotací 
komisí byly schváleny.   
 
 

3. Koncepce rozvoje sportu v Litoměřicích 
 
Bc. Robert Mühlfait – je potřeba zapracovat na Koncepci rozvoje sportu v Litoměřicích. 
Jde především o přidělování dotací. Matematický vzorec nelze vymyslet, neboť každé 
sportovní odvětví má různé náklady a potřeby, o tom jsme se již přesvědčili. Musíme se 
zaměřit na nějaký druh mechanismu pro rozdělování dotací.  Žádám všechny členy 
komise, aby své nápady ohledně přidělování dotací mi dali vědět telefonicky či e-
mailem.  
Členskou základnu dětí jednotlivých sportovních spolků bychom měli uznávat pouze 
do 19 let, tak jako NSA. 
Při rozdělování dotací musíme zvýhodnit sportovní spolky, které spravují vlastní 
sportoviště nebo sportoviště v dlouhodobém pronájmu. 
Zástupci Slavoje Litoměřice, z.s. a TJ Sokola Pokratice – Litoměřice z.s. zašlou na můj 
e-mail přehled vlastních sportovišť. 
 
Mgr. Václav Červín – Město Litoměřice mívalo ve svém rozpočtu alokovanou částku 
pro sportovní kluby a TJ na investiční dotace. Obnovme tento ÚZ, který může být určen 
na provoz a údržbu sportovišť. 
 
 

4. Různé 
 
Bc. Pavel Koňařík opět navrhl přesun 10 % finančních prostředků z individuálních 
dotací (hokej, fotbal, basketbal) pro menší sportovní kluby 

 
Bc. Jiří Háček informoval přítomné o plánovaném pořádání MČR v šermu, které se 
bude konat ve dnech 18. – 19. 05. 2024 v Kalich Areně 



 

 
 

MĚSTO LITOMĚŘICE 
Komise sportu 
 

 
 
Do 31. 03. 2024 je možné podávat žádosti o poskytnutí dotací do Programu podpory 
„Sport pro zdraví/sport pro všechny“ na rok 2024. Začátkem měsíce dubna bude 
členům komise odeslán na jejich e-mail odkaz na podané žádosti do tohoto Programu 
podpory a v termínu do 08. 04. 2024 do 12:00 hod. bude nutné jednotlivé žádosti 
ohodnotit dle stanovených kritérií. Na jednání komise téhož dne bude odsouhlasen 
návrh přidělení dotací, který bude předložen na jednání RM dne 24. 04. 2024. 
 
 

 
 


